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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Acko Ankarberg Johansson (KD)

2024/25:117 Felaktig förskrivning av läkemedel

Vi kunde alla ta del av Uppdrag gransknings program ”Jakten på Ozempic” i 
SVT. Med hjälp av fejkade bilder och en påhittad vikt fick reportern Erik 
Ozempic utskrivet av flera läkare.

Men eländet tar inte slut där. I december förra året gick Läkemedelsverket ut 
och uppmanade alla Sveriges läkare att inte skriva ut medicinen i 
viktminskningssyfte, utan enbart till diabetiker.

Även Riksrevisionen har uppmärksammat felaktigheter inom hela spannet av 
läkemedelsförskrivningar. Exempelvis används statens subventioner av 
läkemedel medvetet eller felaktigt av vissa förskrivare. Det är skattepengar som 
slösas bort.

Ett annat problem är oseriösa läkare som felaktigt skriver ut narkotikaklassade 
läkemedel till missbrukare.

Nu har jag noterat att regeringen i september fattade ett beslut om att ge en 
särskild utredare i uppdrag att se över vissa frågor gällande 
läkemedelsförskrivningar, vilket naturligtvis välkomnas.

Men problemet är här nu. En utredning tar tid innan eventuellt skarpa förslag 
läggs.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Acko Ankarberg Johansson:

 

1. Hur ser statsrådets plan ut för att lösa felaktigheter och oegentligheter 
inom förskrivningen av läkemedel?

2. Vad är statsrådet beredd att göra nu? 

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-17
Besvaras senast
2024-11-07
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………………………………………

Mikael Dahlqvist (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


